

《建造業工人註冊條例》

註冊熟練/半熟練技工(臨時) 申請臨時註冊限期至 2019年6月30日止

申請臨時註冊技工必須:

於2005年12月29日已 具備累計相關指定工種 分項工作經驗,並由 直接僱主/認可工會 審核及確認年資 不少於6年



註冊熟練技工 (臨時)

不少於2年



註冊半熟練技工(臨時)

按「專工專責」規定,註冊熟練/半熟練技工(臨時)可獨立從事相關工種分項工作,但**不可**「指示及督導」。

臨時註冊技工可以:

於臨時註冊有效期內, 申請註冊為註冊技工

通過指明訓練課程 或工藝測試



註冊熟練技工

通過工藝測試



註冊半熟練技工



建造業議會可在任何時候及任何情況下使用其絕對酌情決定權, 撤回或修改任何產品或服務的供應,而毋須事先通知。





Construction Workers Registration Ordinance

Application for Registration of Skilled / Semi-skilled Worker (Provisional) will last until 30 June 2019

Applicant must have:

Aggregate period of relevant work experience as at **29 December 2005** proofed by direct employers or authorised trade unions

At least 6 years



Registered Skilled Worker (Provisional)

At least 2 years



Registered Semi-skilled Worker (Provisional)

According to the "Designated Workers for Designated Skills" requirement, registered skilled / semi-skilled workers (provisional) can carry out relevant trade works independently but **NOT PROVIDE** "instruction and supervision".

Worker with Provisional Registration can:

Apply for Registration of Skilled / Semi-skilled Worker within the validity period of Provisional Registration

Pass Specified Training Course or trade test



Registered Skilled Worker

Pass trade test



Registered Semi-skilled Worker



